
مدیرمنطقه چهار شهرداری اراک:

زیباسازی منظر شهری جهت استقبال از ماه مهر
اراک-مهرافشان: 
چهار  مدیرمنطقه 
اظهار  اراک  شهرداری 
داشت: با توجه به نزدیک 
پایانی  روزهای  به  شدن 
فرا  و  تابستان  فصل 
منطقه  مهرماه،  رسیدن 
زیباسازی  به  اقدام  چهار 
منظر شهری پرداخته است.قاسمی افزود:  شهرداری منطقه چهار اراک 
سعی کرده تا حتی الامکان و در حد توان و بضاعت خود و به پیروی 
از سیاست های شهرداری اراک در جهت آماده سازی و زیباسازی منظر 
شهری جهت استقبال از مهر ماه که مصادف با بازگشایی مدارس و 
شور و نشاط دانش آموزان برای شروع یک سال تحصیلی دیگر می باشد 
سهیم بوده و با بهسازی معابر، پل ها وجداول در این امر خطیر مشارکت 
در  و  بارندگی  فصل  شدن  نزدیک  با  همچنین  کرد:   ابراز  نماید.وی 
راستای جلوگیری از آب گرفتگی معابر و هدایت آب های سطحی در 
هنگام بارش رحمت الهی از ابتدای شهریور ماه سال جاری تاکنون 
اقدامات مفید و مؤثری با مساعدت سرپرست شهرداری و همکاری 
صمیمانه دیگر مدیران و معاونین و همچنین تلاش مضاعف پرسنل 
واحد امانی در سطح منطقه چهار صورت گرفته است.مدیرمنطقه چهار 
شهرداری اراک پخش 428 تن آسفالت توسط دایره امانی منطقه و 
پیگیری پخش 300 تن آسفالت از طریق سازمان عمران به اجرای 
294 مترطول جدولگذاری اعم از نهری، کتابی و ایستاده، خوابیده را از 

جمله این اقدامات عنوان کرد.

از بازنشستگان اتوبوسرانی مشهد تجلیل شد
مشهد- علی گلستانی- مراسم تجلیل از بازنشستگان سال 

95 سازمان اتوبوسرانی مشهد برگزار شد.
 به گزارش اخبار صنعت؛ علی اصغر نیشابوری در مراسم قدردانی 
بازنشستگان سازمان اتوبوسرانی مشهد که  یکشنبه در تالار شهر برگزار 
شد گفت: وقتی سخن از بازنشستگی می آید فرد سالخورده به ذهن می 
رسد اما در سازمان اتوبوسرانی میانگین سن بازنستگی 50 سال است. 
مدیر عامل سازمان اتوبوسرانی مشهد افزود: وقتی مردم اسم اتوبوسرانی 
را می شنونند ناخودآگاه رفاه، آرامش، توسعه و امنیت را تجسم می 
کنند و ما امروز جمع شده ایم تا از زحمات سالها تلاش همکارانی 
که برای شهروندان آسایش را به ارمغان اورده اند تقدیر کنیم.هوشنگ 
غلامزاده گفت: 75 درصد از حمل و نقل مسافر شهر را باید حمل و نقل 
عمومی انجام دهد که 25 درصد آن را تاکسی، 10 درصد قطار شهری و 
40 درصد سهم اتوبوسرانی است. مسئول حمل و نقل شهرداری مشهد 
ادامه داد: در سال گذشته 393 دستگاه اتوبوس نوسازی شد و امسال 
333 اتوبوس نوسازی می شود و 200 دستگاه اتوبوس پایه گاز سوز را 
درحال قراداد هستیم که به حمل و نقل مشهد اضافه کنیم.غلامزاده 
افزود: وقتی از مردم می خواهیم از حمل و نقل عمومی استفاده کنند 
مردم حمل و نقل تمیز، نو، روان می خواهند که سازمان اتوبوسرانی 
در بین سازمانهای حمل و نقل اولویت دار است.شهناز رمارم نیز گفت: 
مردم راننده اتوبوس را نماینده شهرداری می دانند و رانندگان سنگ 
صبور شهرداری هستند که باید قدردان زحمات آنها باشیم  عضو شورای 
شهر مشهد افزود: حمل و نقل عمومی اگر تقویت شود میتوانیم از مردم 
بخواهیم تک سرنشین نباشند و از وسلیه نفلیه عمومی استفاده کنند.

در پایان مراسم ، از بازنشستگان سال 95 سازمان اتوبوسرانی مشهد با 
اهدای لوح تقدیر و هدیه نقدی و شاخه گل تجلیل شد.

بهبود کدورت آب در شبکه توزیع شهر خمام
رشت-مهناز نوبری- معاون بهره برداری آبفای گیلان اقدامات 
انجام شده در راستای بهبود کدورت در شبکه توزیع آب شهر خمام 
را تشریح نمود.مرتضی صانع دوست اظهار داشت: به منظور کاهش 
گزارشات دریافتی از تغییر رنگ آب در شبکه توزیع شهر خمام، ضمن 
افزایش تعداد دفعات شستشوی شبانه شبکه توزیع این شهر، با پیگیری 
این معاونت و امور شهرستان رشت نسبت به خریداری دو دستگاه 
سیستم گندزدایی به روش الکترولیز نمک طعام اقدام شد.وی با بیان 
اینکه این دستگاه جایگزین کلریناتور های مایع می باشد افزود: این 
افزایش رضایت مندی مشترکین شده است.صانع دوست  باعث  امر 
همچنین یادآور شد: برای تست کنتورهای خریداری شده خانگی در 
اقطار »1/2 و »3/4 دستگاه ثابت تست کنتور نیز در پنل 10 تایی در 
منطقه یک امور آبفای شهر رشت نصب و راه اندازی شد که تست ها 
شامل دبی استارت ، دبی مینیمم ، دبی انتقال،  دبی اسمی و دبی 

ماکسیمم می باشد. 

قبولی بیش از 2640 نفر در دانشگاه پیام نور استان قم 
در مقطع کارشناسي  و کارشناسی ارشد

محمدعلي  دکتر  نور،  پیام  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 
افزود:  این خبر  اعلام  با  استان قم  نور  پیام  حسیني رئیس دانشگاه 
فرارسیدن فصل تعلیم و تربیت را به پیشکسوتان عرصه علم و دانش، 
اساتید و دانشحویان عزیز به ویژه  دانشجویان جدیدالورود که بزرگترین 
دانشگاه دولتی کشور، دانشگاه پیام نور را برای ادامه تحصیل انتخاب 
نموده اند تبریک و تهنیت عرض می نمایم و امیدوارم بتوانیم شرایط 
خوبی از لحاظ آموزشی،فرهنگی و پژوهشی در دانشگاه پیام نور قم 
برای این عزیزان فراهم کنیم . رئیس دانشگاه پیام نور استان قم با اشاره 
به زمان ثبت نام و انتخاب واحد اظهار داشت: دانشجویان کارشناسی 
reg. از امروز 28 شهریور ماه فرصت دارند برای ثبت نام به سایت
pnu.ac.ir مراجعه نمایند و بعد از تکمیل ثبت نام غیر حضوری در 
qompnu. این سایت طبق برنامه زمانبندی که در سایت دانشگاه
ac.ir موجود می باشد به صورت حضوری جهت تکمیل فرایند ثبت 
نام و تحویل مدارک فیزیکی به دانشگاه مراجعه نمایند دکتر حسینی 
خاطرنشان کرد : دانشجویان کارشناسی ارشد نیزتا 31 شهریور ماه 
فرصت دارند جهت ثبت نام و انتخاب واحد به سایت گلستان و دانشگاه 
مراجعه نمایند.دکتر حسینی گفت: یکي از اهداف مهم دانشگاه پیام 
نور ارتقاء کیفیت سطح علمي، آموزشي وپژوهشي دانشجویان خود 
بوده و در راستاي نیل به این مهم، برنامه هاي مدون و پر محتواي 
آموزشي،پژوهشي تدوین نموده است که محصول این سیاست پذیرش 
قابل توجهی از دانش آموختگان مقطع کارشناسي دانشگاه پیام نور  
سراسر کشور در مقطع کارشناسي ارشد و دکتری در بهترین دانشگاه 

های دولتی کشور مي باشد.

 تشدید برخورد با دستفروشان 
حاشیه راه های گلستان

اعلام  گلستان  ای  جاده  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
کرد: به منظور افزایش ایمنی جاده ها و برابر ماده 7 قانون ایمنی 
عضو  اجرایی  دستگاههای  مشارکت  با  همچنین،  و  آهن  راه  و  راه 
قانونی  برخورد  رانندگی،  تخلفات  از  پیشگیری  تخصصی  کارگروه 
با دستفروشان حاشیه راه های استان، تشدید شد.به گزارش اداره 
استان  ای  جاده  نقل  و  و حمل  راهداری  کل  اداره  عمومی  روابط 
کارگروه  جلسه  برگزاری  حاشیه  در  میقانی«  »مهدی  گلستان، 
حضور  با  که  گلستان  رانندگی  تخلفات  از  پیشگیری  تخصصی 
نمایندگان دستگاههای اجرایی و ضابطین نیروی انتظامی و قضایی 
استان در سالن اجتماعات این اداره کل برگزار شد، اظهارکرد: به 
دلیل گستردگی حجم تردد وسایل نقلیه و استقرار دستفروشان و 
به جهت کاهش مخاطرات جاده ای، تشدید برخوردهای قانونی در 
مرحله اول در قالب طرح پاکسازی در محور گرگان- فاضل آباد در 
شرق استان به اجرا درآمده است.به گفته وی، برای پاکسازی محور 
گرگان- فاضل آباد از وجود دستفروشان،5 اکیپ سیار راهداری به 
تعداد 30 نیرو و عوامل راهداری در این محور مستقر شده اند تا از 

استقرار دستفروشان جلوگیری کنند.

شهرسازی  و  راه  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
تلاش  با  امسال  گفت:  شریفی  مهندس    ، کرمانشاه  استان 
همه جانبه از سوی دستگاه ها ی ذیربط ، کرمانشاه از مرز 
خسروی میزبان قدوم پرخیرو برکت زایرین کربلای معلی 
خواهد بود که به تبع تلاش بی وقفه برای احداث قطعات 
با قیمانده از مسیر بزرگراه کربلارا همراه دارد والبته بخش 
عمده ای از آن در ایام هفته دولت سال جاری افتتاح و به 

بهره برداری رسید.
هموطنان  هرساله  استقبال  :با  افزود  شریفی  مسعود 
برای زیارت مخصوصا در ایام اربعین و پیش بینی ترافیک 
سنگین  ،  باعث شده با تلاش مضاعف ) بالغ بر 11 ساعت اجرای عملیات در شبانه روز (  ، تکمیل 15 کیلومتر از بزرگراه 
مسیر اسلام آباد – حمیل بعنوان بخشی از کریدور شمال غرب – جنوب غرب ، و مسیر کمکی زایرین ازسمت مرز 

مهران هم جزء برنامه های هدف باشد.
مدیر کل راه و شهر سازی تصریح کرد: خوشبختانه فعالیت بی وقفه اکیپ راه و شهرسازی با بکارگیری بیش از 40 
دستگاه ماشین آلات راهسازی تا کنون از کیلومتر صفر تا 500+11 مسیر اسلام آباد غرب – حمیل را تکمیل و قطعا 

بنا به برنامه تعیین شده تا قبل از اربعین پیشرو 15 کیلومتر مسیر زیر بار ترافیک عبوری خواهد رفت.
این پروژه در دو قطعه اسلام آباد غرب – حمیل بطول 25 و حمیل تا پایان حوزه استحفاظی استان کرمانشاه 
بطول 27 کیلومتر در حال انجام است ، و گفتنی است از قطعه دوم هم بیش از 19 کیلومتر مسیر آسفالت و به بهره 

برداری رسیده است.

همدان،  گیلان،  غربی،  آذربایجان  استانهای  مرکز 
به  امسال  پایان  تا  میانه  به  تبریز  و مسیر جدید  کرمانشاه 

شبکه حمل و نقل ریلی متصل می شود.
به گزارش روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی استان 
و  و مدیرعامل شرکت ساخت  وزیر  آذربایجان غربی، معاون 
توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور در بازدید از مراحل ساخت 
ایستگاه راه آهن ارومیه گفت: امسال 919 کیلومتر عملیات 
ریل گذاری در نقاط مختلف ایران اسلامی اجرا می شود و در 
مقایسه با حجم عملیات ساخت و توسعه شبکه ریلی سالهای 

گذشته، رکورد کم نظیر به شمار می رود.
خیراله خادمی یادآور شد: میانگین سالیانه اجرای عملیات ریل گذاری در سالهای گذشته 250 کیلومتر بود.

وی همچنین از اتصال پنج مرکز استان تا پایان امسال به شبکه ریلی کشور خبر داد و تصریح کرد: پروژه احداث 
راه آهن مراغه- ارومیه به طول 182 کیلومتر از جمله پروژه هاست که در حال حاضر 12 کیلومتر عملیات ریل گذاری 

آن باقی مانده است.
معاون وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: پیش بینی می شود عملیات زیرسازی این پروژه در 15 روز آینده به اتمام 

برسد.
خادمی با بیان اینکه ایستگاه راه آهن ارومیه از 90 درصد پیشرفت اجرایی برخوردار است، گفت: تلاش می کنیم 
بهره برداری کامل از پروژه راه آهن مراغه – ارومیه و برقرای حمل و نقل ریلی در مرکز آذربایجان غربی در دو ماه 

آینده محقق شود.

مدیر کل راه و شهرسازی استان کرمانشاه :

تا قبل شروع سفرهای اربعین حسینی، 15 کیلومتراز 
بزرگراه اسلام آباد غرب-حمیل تکمیل می شود

معاون وزیر راه و شهرسازی: 

 امسال 919 کیلومتر عملیات ریل گذاری 
انجام می شود

آذربایجان شرقی گفت:  استاندار  پاشائی: معاون عمرانی  – مهناز  تبریز 
نظارت بر امنیت و سلامت سرویس های مدارس بایستی در راس برنامه های 

آموزش وپرورش باشد. به گزارش خبرنگار ما در تبریز، محمدصادق پورمهدی 
و  کرد  تاکید  پرورش  و  آموزش  شورای  جلسات  در  اعضاء  تمامی  برحضور 
افزود: این شورا دارای نقش حیاتی بوده و بعنوان مرکز تصمیم گیر، نهادینه 
استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  گذار محسوب می شود.  ریل  و  ساز 
آذربایجان شرقی خاطرنشان ساخت: نتایج کنکور سراسری 96، افزایش نرخ 
باسوادی، پوشش تحصیلی، افتتاح پروژه های عمرانی متعدد و... در دستگاه 
تعلیم وتربیت نشانگر کارنامه درخشان آموزش و پرورش استان در دولت تدبیر 
و امید است. پورمهدی خواستار توجه ویژه به افراد بازمانده از تحصیل شد و 
تصریح کرد: اقدامات لازم در این راستا کارسازی شود تا هیچ فردی بخاطر 
استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  نماند.  باز  تحصیل  از  مالی  مشکلات 
آذربایجان شرقی اظهار داشت: در تلاش هستیم که کرایه استفاده از وسایل 
باشد.  بهاء  نیم  یا  رایگان  مهر  اول  روز  در  آموزان  دانش  برای  عمومی  نقلیه 
از دغدغه های  یکی  به  تبدیل  اینکه سرویس مدارس  به  اشاره  با  پورمهدی 

اولیاء دانش آموزان شده است، افزود: نظارت بر امنیت و سلامت سرویس ها و 
رانندگان بایستی در راس برنامه های دستگاه تعلیم وتربیت باشد. وی اظهار 
داشت: دستگاه تعلیم و ترببت استان بایستی آموزش ها و آگاهی های لازم را 
در مباحث حقوق شهروندی، کمبود آب و مشکلات محیط زیست و... به دانش 
آموزان بدهد. معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار آذربایجان شرقی بر جدی 
... در بین دانش آموزان  گرفتن بحث فضای مجازی، تلفن همراه اینترنت و 
لطمات  ها،  این حوزه  برنامه در  نداشتن  و  انگاری  افزود: سهل  و  اشاره کرد 
خواستار  پورمهدی  داشت.  خواهد  ما  جوانان  و  نوجوانان  بر  ناپذیری  جبران 
توجه ویژه به دانش آموزان بی بضاعت و پدیده حاشیه نشینی شد و تصریح 
کرد: حمایت موسسات خیریه از این افراد در واقع کمک به آموزش و پرورش 
است. معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی در پایان بر مدیریت فضاهای 
آموزشی تاکید کرد و خاطرنشان ساخت: در ساخت مدارس به معماری ایرانی 

و اسلامی بعنوان عامل هویت کشور توجه ویژه گردد.

معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی :

 دستگاه تعلیم و تربیت استان مباحث حقوق شهروندی، کمبود آب و مشکلات محیط زیست را 
به دانش آموزان آموزش بدهد 

امور  و  ریزی  برنامه  معاون  و  مقام  قائم  پاشائی:  لیلا   – تبریز 
هیچ  که  کرد  اعلام  شرقی  آذربایجان  جهادکشاورزی  سازمان  اقتصادی 
مردم  نیاز  مورد  شکر  و  قرمز  گوشت  مرغ،  گوشت  تامین  برای  مشکلی 
فتحی  اکبر  تبریز،  در  ما  خبرنگار  گزارش  به  ندارد.  وجود  محرم  ماه  در 
نواداد،  علی  حضور  با  که  کشاورزی  محصولات  بازار  تنظیم  جلسه  در 
شده  برگزار  شرقی  آذربایجان  استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
بود با بیان اینکه در ماه محرم نیاز و تقاضای مردم برای مصرف گوشت 
افزایش  به  توجه  با  گفت:  می کند،  پیدا  افزایش  قرمز  گوشت  و  مرغ 
نداریم.  آنها  تامین  برای  مشکلی  هیچ  پروتئینی  محصولات  این  تولید 
محرم  ماه  برای  مرغ  گوشت  بازاری  تنظیم  قیمت  درباره  همچنین  وی 
سردخانه  در  تومان   5300 کیلویی  منجمد  مرغ  گوشت  قیمت  افزود: 
اینکه  بیان  با  فتحی  است.  موجود  استان  دام  امور  پشتیبانی  شرکت 
جوجه ریزی  میزان  تولیدکنندگان  گرفته،  صورت  برنامه ریزی های  در 
ایامی  چنین  برای  این  از  پیش  که  آنلاینی  سامانه  در  را  خود  تولید  و 

رصد  قابلیت  به  توجه  با  داد:  ادامه  می کنند،  اعلام  است  پیش بینی شده 
در  متعادلی  وضعیت  که  داشت  انتظار  می توان  سامانه  این  کنترل  و 
با  وی  باشد.  داشته  وجود  محرم  ماه  مرغ  وگوشت  قرمز  گوشت  بازار 

و  مرغ   گوشت  تامین  به  موظف  دام  امور  پشتیبانی  شرکت  اینکه  بیان 
هیئت  همه  کرد:  خاطرنشان  است،  استان  مناطق  همه  در  قرمز  گوشت 
ها، دسته جات و مساجد که برای نذورات نیاز به گوشت قرمز و گوشت 
مدیریت  سوی  از  محدودیتی  هیچگونه  بدون  توانند  می  دارند  مرغ 
باید  البته  کنند  تامین  را  خود  نیازمندی  شهرستانها  در  جهادکشاورزی 
امور  هماهنگی  معاون  بیاورند.  خود  منطقه  مساجد  از  معرفی  نامه  یک 
با  اینکه  بیان  با  جلسه  این  در  نیز  شرقی  آذربایجان  استاندار  اقتصادی 
نیاز  مورد  اساسی  کالاهای  زمینه  در  کمبودی  انبارها  ذخایر  به  توجه 
منظور  به  گفت:  ندارد،  وجود  صفر  و  محرم  سوگواری  ایام  در  مردم 
شکر  و  برنج  محرم،  ماه  در  عزادار حسینی  مردم  نذورات  تهیه  به  کمک 
تامین  و  تهیه  های حسینی  هیئت  برای  نیاز  حد  در  و  نامحدود  بصورت 
تومان  4 هزار  قرار کیلویی  از  برنج هندی  افزود:  نواداد  علی  است.  شده 
از  حواله  صدور  با  تومان   520 و  هزار   2 کیلویی  قرار  از  ایرانی  شکر  و 
قرار خواهد گرفت. متقاضیان  اختیار  تجارت در  و معدن  سازمان صنعت 

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 70 درصد 
کشته شدگان تصادفات معابر شهری این استان را عابران پیاده تشکیل می دهند.

سرهنگ اسماعیل خوشوقت در نشست خبری با خبرنگاران رسانه ها افزود: 
بیشتر عابران پیاده کشته شده تصادفات شهری استان در بلوارها و ورودی شهرها 

جان خود را از دست می دهند.
وی در خصوص علت بالا بودن تعداد عابران پیاده کشته شده در معابر شهری 
استان بیان کرد: علت بالا بودن تعداد عابران پیاده کشته شده در معابر شهری 
استان سرعت بالا و غیرمجاز و ضعف سیستم مانیتورینگ در سطح بلوارها و ورودی 

شهرهای استان است.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی کهگیلویه و بویراحمد خاطرنشان کرد: 
ترافیک و  به دوربین های کنترل  استان نسبت  امیدواریم شهرداران شهرهای 
نظارتهای هوشمند توجه ویژه داشته باشند چراکه در کاهش چشمگیر تخلفات 

رانندگی نقش مهمی دارند.
سرهنگ خوشوقت تصریح کرد: طی 5 ماهه سالجاری تا کنون 14 نفر در 
معابر درون شهری این استان جان خود را از دست دادند که 8 نفر از این تعداد در 
شهر یاسوج و مابقی در سایر شهرهای استان بوده است. طی این مدت تصادفات 
فوتی دورن شهری استان نسبت به مدت مشابه سال قبل 14درصد کاهش یافت 

همچنین تصادفات جرحی نیز با کاهش 20 درصدی مواجه بود.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد: علت 
کاهش تصادفات استان در معابر شهری مشارکت مردم و تلاش مجموعه راهنمایی 
و رانندگی، دستگاههای نقش آفرین در مدیریت ترافیک بوده است. 33 درصد 
دلیل عدم  به  یاسوج  استان در جاده ساحلی شهر  فوت  به  تصادفات منجر  از 
استانداردهای لازم، ایمن سازی و رعایت اصول مهندسی اتفاق می افتد. بیشترین 
تصادفات درون شهری استان تا اندازه ای به دلیل شخصیت راننده و وابسته به 

رفتارهای نادرست راننده است.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی کهگیلویه و بویراحمد با بیان اینکه ضعف 
بوق  افزود:  می دهد،  افزایش  را  فوت  به  منجر  تصادفات  اجتماعی،  و  فرهنگی 
زدن های غیرضروری، بهره مندی از هر مکان برای توقف و عبور از چراغ قرمز از 
عدم فرهنگ رانندگی است. متأسفانه یکی از فرهنگ های غلط، نشاندن کودک در 
آغوش حین رانندگی است، این در حالی است که نشاندن کودکان در صندلی عقب 

ماشین و بستن کمربند ایمنی از کودک محافظت می کند.
وی با اشاره به اینکه پایین آمدن آستانه تحمل و پرخاشگری حین رانندگی 
در استان زیاد است، تصریح کرد: وانت بارهای میوه فروش در سطح خیابان های 
شهر یاسوج باید ساماندهی شود، توقف و اقدام به فروش میوه این وانت بارها در 

خیابانها، معابری و ورودی شهرها ممنوع است.
اینکه  بیان  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رئیس 
شهرداری باید به فکر شهر و شهروندان باشد، خاطرنشان کرد: ساماندهی شغل های 

کاذب، ترافیک، ایجاد پارکینگ، نصب چراغ راهنما و ایجاد ایستگاه های اتوبوس در 
سطح شهر یاسوج ضروری است.

سرهنگ خوشوقت بیان کرد: میدان جهاد، میدان انقلاب و تقاطع های شهر 
به نصب چراغ راهنمایی دارد. مهم ترین  نیاز  نقاطی هستند که  ازجمله  یاسوج 

مشکل شهرهای استان کهگیلویه و بویراحمد، نبود پارکینگ است.
وی افزود: رعایت نکردن حق تقدم بیشترین علل وقوع تصادفات درون شهری 
است و همچنین توقف در پیاده روها و میدان ها بیشترین تخلفات رانندگان استان 
است.رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به اینکه در 
آستانه ماه محرم قرار داریم، ادامه داد: از مردم استان و هیئت های عزاداری استدعا 
داریم که اقدام به بستن معابر برای عزاداری نکنند چراکه این مساله نارضایتی 

عمومی ایجاد می کند و مشکلات ترافیکی و تصادفاتی را در پی دارد.
شرهنگ خوشوقت اضافه کرد: برابر آیین نامه راهنمایی و رانندگی هرگونه 

نوشته یا نصب پرده، شیشه دودی بر بدنه خودرو و وسیله نقلیه ممنوع است.

 نواداد: کمبودی در زمینه کالاهای اساسی مورد نیاز مردم 
در ایام سوگواری محرم و صفر وجود ندارد 

فتحی: وضعیت متعادلی در بازار گوشت قرمز و گوشت مرغ ماه محرم وجود دارد

70درصد کشته شدن معابر شهری کهگیلویه و بویراحمد عابران پیاده هستند
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بهروز کاویانی در نشست صمیمی با 
کارکنان شهرداری:

با روحیه و 
تلاش جهادی، 
اندیشه را به 
جایگاه واقعی 
خود خواهیم 
رساند

خود  کاری  روز  اولین  در  اندیشه،  شهردار  کاویانی  بهروز 
پس از مراسم معارفه، طی نشست صمیمی با کارکنان شهرداری 
گفت: با روحیه و تلاش جهادی، اندیشه را به جایگاه واقعی خود 

خواهیم رساند.
در  اندیشه،  شهرداری  و  شورا  عمومی  روابط  گزارش  به 
نشست صمیمی کاویانی با پرسنل شهرداری که با حضور صادق 
جعفری رئیس شورای اسلامی به همراه علی سراغی نایب رئیس 
شورا و علی بدلی دیگر عضو شورای اسلامی در جمع کارکنان 
شهرداری در محل سالن همایشهای فرهنگسرای امام علی )ع(، 
از  بیش  همت  بر  تأکید  ضمن  اندیشه  شهردار  گردید،  برگزار 
تلاش  گفت:  شهرداری،  مختلف  های  حوزه  در  کارکنان  پیش 
پرسنل  یکایک  کار  دستور  در  باید  جهادی  روحیه  و  مضاعف 

قرار بگیرد.
اذعان  آغاز سخنان خود  در  کاویانی  این گزارش،  بر  بنا 
دیگر  بار  بنده  به  که  گذارم  سپاس  را  متعال  خداوند  داشت: 
دیگر  بار  بتوانم  تا  فرمود  عنایت  صادقانه  خدمت  توفیق 
و  درخور  اندیشه خدمات  فهیم شهر  و  ولایتمدار  مردم  برای 

ارائه نمایم. شایسته ای 

پرسنل  شما  فرد  فرد  از  بنده  کرد:  نشان  خاطر  وی 
ما  همه  بر  و  خواستارم  روزی  شبانه  تلاش  و  کار  زحمتکش، 
واجب است تا تکریم و احترام به ارباب رجوع را سر منشأ کار 

خود قرار داده و بتوانیم مفید و کارگشا عمل کنیم.
به  اسبق،  و شورای  تلاشهای شهردار  از  تشکر  وی ضمن 
وجود کارهای نیمه تمام در سطح شهر اشاره کرد و افزود: یکی 
از اولویت های کاری ما، تکمیل پروژه های نیمه تمام می باشدو 
باید قبل از پایان سال جاری آنها را به اتمام رسانده و در اختیار 

شهروندان اندیشه قرار دهیم.
تأکید کرد: کار ما، کار جهادی و  ادامه  بهروز کاویانی در 
شبانه روزی است؛ لذا با روحیه و تلاش جهادی، شهر اندیشه را 
به جایگاه واقعی خود خواهیم رساند و اگر ما خوب تلاش کنیم، 

120 هزار نفر شهروند اندیشه خوشحال و راضی خواهند شد.
امر  یک  اندیشه،  مردم  به  موقع  به  و  درست  پاسخگویی 
واجب برای ما به عنوان خدمت گذاران مردم تلقی می شود و 
به یاد داشته باشیم که تکریم ارباب رجوع و پاسخگویی مطلوب، 
موجب رضایت مردم خوب شهر اندیشه و در پی آن رضای خدا 

خواهد بود.

شورای  رئیس  جعفری  صادق  کاویانی،  سخنان  از  پس 
اسلامی شهر اندیشه، دقایقی را ایراد سخن نمود و در قسمتی 
از سخنان خود، آغاز به کار شهردار را به پرسنل تبریک گفت و 
ضمن تشکر از حضور پرسنل در این نشست، ایام پیش رو من 
جمله اول مهرمماه و بازگشایی مدارس و همچنین آغاز هفته 
دفاع مقدس را گرامی داشت و فرا رسیدن ایام محرم الحرام را 

تعزیت گفت.


